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Halina OwsiannaHalina OwsiannaHalina OwsiannaHalina Owsianna    

Radna Miasta PoznaniaRadna Miasta PoznaniaRadna Miasta PoznaniaRadna Miasta Poznania    

 

ZAPYTANIEZAPYTANIEZAPYTANIEZAPYTANIE    

Szanowny Panie Prezydencie, 

        w nawiązaniu do załączonego pisma proszę o uzasadnienie 

powyższej decyzji i odpowiedź na pytanie, czy każdy chodnik, droga 

przeznaczona dla ogółu mieszkańców będzie podlegał opłacie 

adiacenckiej. 

Z otrzymanych informacji wynika, że inwestycja ta powstała w trosce o 

bezpieczeństwo mieszkańców, a nie po to by podnosić wartość 

przylegających posesji.  
 

 

-                                      Z wyrazami szacunku 

                                         Halina Owsianna  

   

    


